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 לכבוד 

 אבי גרובר   –יה יראש העיר

 שירלי פאר יגרמן  –מנכ"לית העירייה 

 הספורט לעמותות   העירייה  תמיכת אפליית נשים ב : 08/20 הצעה לסדר היום לישיבת המועצה

 ( יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף )

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

בישיבת המועצה האחרונה דנו ואישרנו קיצוץ בתמיכה לקבוצות בוגרים ייצוגיות בכדורגל גברים,   .1

 . וכדורגל נשים לעומת התקציב שאושר במרץכדורסל נשים  

 

לעיר  מביאה כבוד רב  קבוצה הנשים של רמת השרון הכדורסל הקיצוץ שאושר מפלה את קבוצה  .2

ומייצגת נאמנה את רוח העיר וצביונה בהקשר לקידום נשים, שיתוף פעולה בין יהודים לערבים  

אם יש ענף ספורט שבזכותו עלתה קרנה   והישגיות תוך שמירה על הוגנות וערכים ספורטיביים. 

 של העיר. 

 

המועצה  בנוסף הסתבר כי לקבוצת הכדורגל הועברו רוב כספי התמיכה עוד טרם ישיבת  .3

 מהסכום השנתי.   50%נה בעוד לקבוצת הנשים הועברו מעט יותר מהאחרו

 

רוב גדול של תושבי העיר וחברי המועצה מתנגדים נחרצות לאפליית נשים והקיצוץ שאושר   .4

שהובאו כלאחר יד לישיבת המועצה הקודמת   נעשה כנראה מתוך אי שימת לב מספקת לפרטים 

 . שהייתה עמוסה ביותר 

 

 ראוי כי נתקן זאת באופן מיידי.  .5

 : מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן
 

או בדיוק באותו אופן    2019מהתמיכה בשנת  85.5%בסך היה התמיכה בקבוצת הנשים ת .1

בקבוצת הכדורגל של הגברים. וסך התמיכה יעמוד על    2020שחושב שיעור התמיכה ל 

 ₪ )אלא אם תקוצץ התמיכה בקבוצת הגברים בשיעור זהה(  1,347,000

לקבוצת כדורסל הנשים באותו   עד כהעיריית רמת השרון תעביר באופן מיידי כספים שעוכבו  .2

 . לוםותימנע מאפליה במועדי התש  תשלומים לקבוצת כדורגל הגברים  שהעבירה כבר אופן 

 . מועצה העיר תצהיר שהיא מתנגדת לכל אפליית נשים בתחומי הספורט ובכלל  .3

 

 בכבוד רב, .1

 , חבר מועצהירון גדות 

 התעוררות 




